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AFC: قاره کهن بی صبرانه منتظر دومین پوشکاش 
متوالی آسیا است

کنفدراسیون فوتبال آسیا)ای اف سی( در گزارشی نامزدی »مهدی طارمی« را برای 
فتح جایزه پوشکاش فیفا بازتاب داد.

به گزارش ایرنا، فدراسیون بین المللی فوتبال)فیفا( به تازگی فهرست سه نامزد نهایی جایزه 
پوشکاش را اعلام کرد و مهدی طارمی به واسطه گل قیچی برگردان زیبای به چلسی در لیگ 

قهرمانان، خود را در یک قدمی یکی از معتبرترین جوایز انفرادی جهان فوتبال قرار داد.
بدنبال این افتخارآفرینی، ای.اف .سی در گزارشی به این موضوع واکنش نشان داد و نوشت: 
قاره آس��یا بی صبرانه منتظر اس��ت تا ببیند که پس از »س��ون هیونگ مین« فوق ستاره کره 
جنوبی که بابت گل  انفرادی سال ۲۰۲۰، موفق به فتح این جایزه معتبر شد، آیا این جایزه به 

طور متوالی به فوتبال آسیا تعلق می گیرد یا خیر.
جایزه پوشکاش از سوی فیفا به بهترین و زیباترین گل سال و فارغ از رقابتی که گل مذکور 

در آن به ثمر رسیده و جنسیت و ملیت زننده گل، تعلق گرفته و به زننده اهدا می شود.
فرآیند رای گیری برای انتخاب س��ه گزینه نهایی روز جمعه ۱۷ دسامبر ۲۰۲۱)۲۶ آذرماه( 

به پایان رسید.
فهرست سه گزینه نهایی جایزه پوشکاش از قرار زیر است)به ترتیب حروف الفبا(:

اریک لاملا )آرژانتین( - دیدار آرسنال - تاتنهام )لیگ برتر انگلیس ۱۴ مارس ۲۰۲۱(
پاتریک ش��یک )جمهوری چک( - دیدار جمهوری چک - اس��کاتلند)یورو ۲۰۲۰ ۱۴ ژوئن 

)۲۰۲۱
مهدی طارمی)ایران( - چلسی - پورتو )لیگ قهرمانان اروپا ۱۴ آوریل ۲۰۲۱(

برنده جایزه پوشکاش به همراه برندگان جوایز بهترین های فیفا ۱۷ ژانویه ۲۰۲۲ )۲۷دی ماه 
سال جاری( اعلام خواهد شد.

زارع: 

تختی الگوی مناسبی برای همه مردم ایران است
دارن�ده مدال طلای وزن ۱۲۵ کیلوگرم کش�تی آزاد مس�ابقات جهانی نروژ گفت: 
جهان چهلوان تختتی الگوی مناس�بی نه تنها برای کش�تی گیران بلکه برای تمام 

مردم ایران است.
به گزارش ایرنا، امیر حسین زارع دارنده مدال برنز المپیک توکیو و طلای مسابقات جهانی 
نروژ در وزن ۱۲۵ کیلوگرم کش��تی آزاد همزمان با مراس��م سالروز درگذشت غلامرضا تختی 
اظهار داش��ت: جهان پهلوان تختی الگوی بسیار مناسبی نه تنها برای همه ورزشکاران ایران، 
بلکه برای همه مردم ایران است. او اسطوره ای بود که بعد از این مدت که از فوتشان گذشته 
نامش��ان ورد زبان همه مردم اس��ت و ما جوانان که در میادین بین المللی فعالیت می کنیم 
باید از راه روش ایش��ان پیروی و الگوبرداری کنیم تا همه جهانیان بدانند که ما از آقا تختی 

این موارد را یاد گرفته ایم.
وی افزود: ورزش کش��تی ورزشی اس��ت که روح پهلوانی و معرفت در این ورزش زیاد است 
و کس��ی که به خدا وصل باش��د و با ائمه اطهار قرارداد داشته باشد و دلش با آنها باشد به نظر 
من الگوی مناسبی دارد به نام جهان پهلوان تختی و کسی که این الگو برداری را نداشته باشد 
حتما اشتباه می کند. شاید بتواند به قهرمانی و مدال برسد اما بعد از دوران قهرمانی اسمی از 
وی نمی ماند و به نظر من هیچ بردی نداشته است. دارنده مدال برنز المپیک توکیو و طلای 
مس��ابقات جهانی نروژ در وزن ۱۲۵ کیلوگرم کشتی آزاد در پایان خاطرنشان کرد: اگر جهان 
پهلوان تختی امروز بین ما بودند، بیشتر با وی اخُت می گرفتم و مسائلی را از وی یاد می گرفتم 
که در آینده به دردم بخورد و از وی تشکر می کردم که اگر ورزش کشتی را امروز به نام نیک 

و منش پهلوانی می شناسند، فقط به خاطر نام ایشان است.

ساعی: 

فصل همدلی و وفاق در تکواندو فرا رسیده است
رییس جدید فدراسیون تکواندو گفت: فصل همدلی و وفاق برای ساختن آینده ای 
روش�ن و بازگشت به روزهای اوج در فضای دوستانه و به دور از هر گونه بی اخلاقی 

فرا رسیده است.
به گزارش ایرنا، هادی ساعی اسطوره تکواندو ایران موفق شد با کسب اکثریت آرا به دوران 

حضور محمد پولادگر در تکواندو پایان دهد و ریاست این فدراسیون را بر عهده بگیرد.
با این حال ساعی بیانیه ای را در واکنش به انتخابش به عنوان رییس فدراسیون تکواندو به 

شرح زیر صادر کرد.
به نام خداوند بخشنده مهربان

عرض سلام و ادب خدمت بزرگان تکواندو
ضمن عرض تس��لیت به مناس��بت ایام س��وگواری دخت نبی اکرم، خانم فاطمه زهرا)ع( و 
دومین س��الگرد ش��هادت س��ردار دلها؛ بدینوس��یله از تک تک  اعضای مجمع تکواندو که به 
اینجانب اعتماد کرده و سکان هدایت رشته این رشته المپیکی و پرافتخار را به بنده سپردند 
تقدیر و تش��کر می نمایم. همچنین از همه پیشکس��وتان، قهرمانان، مربی��ان ، داوران، اهالی 

تکواندو و اصحاب رسانه که در این مدت کنار بنده بودند صمیمانه تشکر می کنم.
پر واضح است که موسم انتخابات تمام شده و فصل همدلی و وفاق برای ساختن آینده ای 
روشن و بازگشت به روزهای اوج در فضای دوستانه و به دور از هر گونه بی اخلاقی فرا رسیده 
اس��ت. رجا واثق داریم راه س��ختی پیش رو  بدون مش��ارکت کارشناسان، بزرگان و قهرمانان 
تکوان��دو نتیجه بخش نخواهد بود. از همین رو از همه عزیزان دعوت می کنم برای رس��یدن 
ب��ه این اهداف  و موفقیت های بزرگ به خانه خود، فدراس��یون تکواندو آمده و یاری رس��ان 

اینجانب باشند.
فرزند کوچک تکواندو- هادی ساعی

عصرآزادی / س�رویس ورزش�ی - فرهادپور: 
اس�تاندار آذربایجان ش�رقی خبر توافق کلی با 
ش�رکت ملی مس ایران برای حمایت از باشگاه 

تراکتور را تایید کرد.
به گزارش عصرآزادی آنلاین، عابدین خرم استاندار 
آذربایجان شرقی خبر توافق کلی با شرکت ملی مس 
ای��ران برای حمایت از باش��گاه تراکتور تبریز را تایید 
کرده و گفت: در جلسه ای  که با حضور وزیر صمت، 
مدیرعامل ش��رکت ملی مس و تعدادی از نمایندگان 
در مجلس شورای اس��لامی برگزار شد، شرکت ملی 
مس ب��ا انتقال مالکیت باش��گاه تراکت��ور موافقت و 

متعهد به حمایتهای لازم شد.
عابدی��ن خرّم افزود: تصمیم گی��ری در مورد برخی 
جزئیات مه��م از جمله بدهی های باش��گاه، مقررات 
فدراس��یون فوتب��ال ب��رای نق��ل و انتق��ال مالکیت 
باش��گاه و غیره به بررس��ی های کارشناسی در جلسه  
روز چهارش��نبه گذش��ته موکول شد و بهمین جهت 

همچن��ان در تهران حض��ور داریم ت��ا پیگیری های 
لازم را ادام��ه دهی��م. وی اظه��ار امی��دواری کرد با 
ت��داوم همدلی بوجود ام��ده، تدبیر راهکار اساس��ی 

برای حل مشکلات باش��گاه تراکتور و پشتیبانی های 
موردنیاز ورزش اس��تان بزودی به سرانجام رسیده و 
نتایج مثبت خود را نشان دهد. عابدین خرم استاندار 

آذربایجان ش��رقی اظهار داش��ت: یکی از دغدغه های 
مردم آذربایجان ش��رقی و نماینده محترم ولی فقیه 
در اس��تان، وضعیت تیم های تراکتور و ماشین سازی 
ب��ود که بعد از جلس��اتی که یک م��اه قبل با حضور 
وزیر صمت، نمایندگان مجلس، نایب رئیس مجلس و 
نمایندگان استان آذربایجان شرقی، امروز)سه شنبه( 
جلس��ه پیگیری ش��ده و با کلیات طرح واگذاری دو 
تی��م مورد موافق��ت قرار گرفت. وی اف��زود: در مورد 
جزیی��ات این طرح واگ��ذاری مانن��د وضعیت مالی،  
نحوه واگذاری، پنجره های تیم بسته که است، تقویت 
تیم در نیم فصل دوم و ... جلس��ه ای روز س��ه شنبه  
در وزارت صنای��ع برگزار ش��د و هدفگذاری تیم های 

تراکتور و ماشین سازی صورت می گیرد.
استاندار آذربایجان شرقی گفت: نام تراکتورسازی و 
ماشین سازی در سطح کشور برند بوده و صرفا مالکیت 
و مدیریت در قالب مس ملی و مس آذربایجان تغییر 

و امکان ندارد نام این تیم ها تغییر یابد.

صنایع مس ایران مالک باشگاه تراکتور و ماشین سازی

عزیزی خادم: 

مشکل طارمی حاد نبود
فاطمی: 

قویترین مردان همیشه در کارهای خیر پیش رو بوده اند 

رییس فدراس��یون فوتبال گفت: مشکل مهدی طارمی برای 
بازگشت به تیم ملی ایران حاد نبود و امیدوارم در اردوی بعدی 

شاهد حضور او باشیم.
به گزارش ایرنا، ش��هاب عزیزی خ��ادم در رابطه با بازی های 
پیش روی تی��م ملی گفت: در ابتدا بای��د بگویم فراموش نمی 
کنیم که سال گذشته و در چنین روزهایی فوتبال ملی در یک 
مخمصه تاریخی گرفتار بود، اما امروز به لطف خدا و تلاش های 
همه ارکان فدراس��یون، کادرهای فنی تیم های ملی و بازیکنان 
ارزش��مند ایران در رتبه نخس��ت رنکینگ فیفا در آسیا و گروه مقدماتی جام جهانی هستیم و سال ۲۰۲۱ 
را نیز با پیروزی های پیاپی پشت سر گذاشتیم و به عنوان یکی از تیم های بی شکست جهان، خود را در 

بالاترین سطح دنیا معرفی کردیم.
وی ادامه داد: نکته قابل توجه این اس��ت که برای تاریخ س��ازی، تحقق سریع ترین صعود به جام جهانی 
و جابجای��ی رکورده��ای فوتبال ملی به پیروزی در بازی های پی��ش رو نیاز داریم. موضوعی که با اتحاد و 

همدلی ان شاء الله محقق خواهد شد.
عزیزی خادم پیرامون طرح استعدادیابی هم اعلام کرد: فلسفه کاری نو و جدیدی در فدراسیون فوتبال و 
مسیر استعدادیابی لحاظ شده که از شعارهای انتخاباتی بنده در سال گذشته هم بود و به همت همکارانم 
در بخش های مختلف فدراس��یون این کار به خوبی در حال انجام اس��ت. برای توس��عه متوازن فوتبال در 

کشور، استعدادیابی به عنوان پیش نیاز اساسی باید به درستی مدیریت شود و الزامی است.
رییس فدراسیون فوتبال با اشاره شانس طارمی برای کسب جایزه پوشکاش گفت: مهدی طارمی زحمات 
زیادی برای فوتبال ملی ایران کش��یده اس��ت. ش��خصا امیدوارم مهدی برنده جایزه پوش��کاش باشد. او از 
چهره های اخلاق مدار، منظم، متعهد و زحمتکش فوتبال ایران است که افتخارات زیادی را برای فوتبال ما 

به دست آورده و یکی از سفیران فوتبال ایران و قاره آسیا در سطح جهانی است.
وی در خصوص احتمال بازگش��ت طارمی به تیم ملی، ادامه داد: مشکل طارمی حاد نبود، امیدواریم که 
در اردوی بعدی شاهد حضور او باشیم. آن چیزی که برای ما مهم بوده و هست و خواهد بود، نظم و احترام 
متقابل است. موضوعی که از الزامات تیم ملی به حساب می آید. حفظ حرمت ها و نگاه حرفه ای از نکاتی 

است که باید رعایت شود و همه به آن پایبند باشند.
رئیس فدراسیون فوتبال در خاتمه بیان کرد: از کادرفنی تیم ملی حمایت می کنیم. فدراسیون از اصول 
حرفه ای و اخلاقی خودش عدول نمی کند و از تصمیمات سرمربی هم در چارچوب رفتار حرفه ای حمایت 
خواهد شد. امیدواریم که همه ما در راستای رفتار حرفه ای حرکت کنیم. ارزش های اخلاقی برای ما مهم 

است. امیدوایم که طارمی هم در اردوهای بعدی کنار تیم ملی باشد.
وی افزود: یادمان نمی رود که برای رسیدن به این مرحله از یک تنگنای تاریخی عبور کردیم. تیم عراق 
که حریف بعدی ما در بازی روز ۷ بهمن ماه اس��ت، س��ال پیش همین موقع جایی ایس��تاده بود که می 
توانس��ت تیم ملی فوتبال ایران را حذف کند؛ اما امروز تیم ملی ایران س��ال ۲۰۲۱ را بدون هیچ شکستی 

پشت سر گذاشت و در نتیجه گیری جزو تیم های برتر جهان بود.
عزیزی خادم گفت: امیدواریم که س��ال ۲۰۲۲ هم بتوانیم این روند را ادامه بدهیم. امس��ال، س��ال جام 
جهانی اس��ت؛ برای ما خیلی مهم اس��ت بتوانیم تمام تلاش مان را در راس��تای تاریخ س��ازی و جابجایی 

رکوردهای تاریخی فوتبال ایران انجام دهیم و بهترین نتیجه را برای فوتبال ملی ایران به دست بیاوریم

پرافتخارترین قهرم�ان رقابتهای قویترین مردان 
گف�ت: درص�دد هس�تیم ب�رای دوره ه�ای بعدی 
مس�ابقات قویترین مردان، از ورزش�کاران خارجی 
نیز دعوت کنی�م تا رقابتها جنبه بی�ن المللی پیدا 

کند.
به گزارش ایلنا، محراب فاطمی در گفتگو با فدراس��یون 
بدنس��ازی و پرورش ان��دام، درباره حضور در آسایش��گاه 
کهریزک و ش��رکت در مراس��م کمک های مومنانه اظهار 

داش��ت:  چند س��ال قبل هم در این گونه برنامه ها ش��رکت می کردیم اما مدتی بود از این جمع 
ها دور بودیم. خوش��بختانه رئیس کمیته قویترین مردان برنامه ای تدارک دید تا با دیگر قویترین 
مردان در روز راهی آسایشگاه کهریزک شویم و از بخش های مختلف کودکان، سالمندان و خیرین 

دیدار کنیم و در حد وسع خود کمکی به حاضران در آسایشگاه انجام دهیم.
وی درب��اره تغییرات رخ داده در کمیته قویتری��ن مردان تصریح کرد: با حضور محمود قراچورلو 
که از دوس��تان من اس��ت، تصمیم گرفتیم وارد عرصه ش��ویم زیرا می دانیم رئیس کنونی کمیته 

فردی مشورت پذیر است.
قهرمان س��ابق رقابتهای قوی ترین مردان ایران درباره عملکرد فدراس��یون بدنس��ازی و پرورش 
اندام خاطرنش��ان ک��رد: همه می دانند که در یک س��ال اخیر با روی کار آم��دن دکتر نصیرزاده 
تغییرات فراوانی رخ داده است. رییس فدراسیون نظر مثبتی به قویترین مردان دارد و با قهرمانان 
این رشته ارتباطش نزدیک است. با حمایت های ایشان قرار شده مسابقات امسال در سالن آزادی 

برگزار شود.
فاطمی درباره مس��ابقات قهرمانی باشگاههای کشور که قرار است در بهمن ماه به میزبانی سالن 
۱۲ هزار نفری آزادی برگزار ش��ود، اذعان داش��ت: فکر می کنم کار ما از س��ال ۱3۷۷ و زمانی که 
همه چیز را از صفر آغاز کردیم س��خت تر ش��ده اس��ت زیرا حالا انتظارات از این رشته بالا است و 
دیگر این طور نیست که کسی شناختی از قویترین مردان نداشته باشد. از طرف دیگر هرکاری در 
اولین دوره یک مسابقه انجام شود، ملاک خواهد بود و بعد از آن، پیشرفتها نسبت به آن دوره در 
نظر گرفته می ش��ود. پس اگر ش��روعی خوب در سالن آزادی داشته باشیم، در دوره های بعدی از 

نظر جذب اسپانسر شرایطمان بهتر خواهد شد.
وی ادامه داد: با تغییراتی که توسط ریاست فدراسیون در کمیته قویترین مردان رخ داد، کلاس 
کاری این کمیته بالا رفت. همین حالا برای مس��ابقات قهرمانی کشور که در سالن ۱۲ هزار نفری 
آزادی برگزار می ش��ود، پیش��نهاد دادم که برای همه نفرات شرکت کننده ارزش قائل شویم و به 
تمامی آنها جایزه ای بر حس��ب مقامش��ان اهدا کنیم. زیرا نفس حضور در این مس��ابقات اهمیت 
دارد و نباید جنبه های معنوی و پهلوانی ورزش را فراموش کنیم. قهرمان سابق رقابتهای قویترین 
مردان در خاتمه درباره راههای پیشرفت این رشته بیان داشت: همین حالا هم قهرمانان بزرگی در 
قویترین مردان داریم. چهره هایی چون رامین فرج نژاد، پیمان ماهری پور و محمد عزت پور می 
توانند در س��طح جهانی حرفهای زیادی برای گفتن داشته باشند. به همین خاطر درصدد هستیم 
برای دوره های بعدی مس��ابقات قویترین مردان، از ورزشکاران خارجی نیز دعوت کنیم تا رقابتها 

جنبه بین المللی پیدا کرده و انگیزه ورزشکاران کشورمان نیز برای تمرین و مسابقه بالاتر رود.
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ملی پوش کاراته گفت: تمام تلاشم را می کنم که بتوانم در رویدادهای اینده هم برای 
کشورم افتخارآفرینی کنم.

به گزارش ایلنا، علی مسکینی در گفتگو با فدراسیون کاراته درباره کسب مدال نقره در مسابقات 
قهرمانی آسیا گفت: مسابقات قهرمانی آسیا سطح کیفی بالایی داشت. در دور نخست با حریف 
مطرح عربس��تانی رقابت داش��تم و موفق ش��دم او را شکس��ت دهم. در دور دوم با نایب قهرمان 
جوانان جهان از مالزی دیدار داش��تم و این بازی را نیز با پیروزی پش��ت سر گذاشتم.  وی افزود: 
در مرحله سوم نیز نایب قهرمان دوره گذشته مسابقات قهرمانی آسیا از قرقیزستان را از پیش رو 

برداش��تم و راهی دیدار فینال شدم. در بازی فینال علی رغم برتری فنی ام نسبت به حریف اردنی 
اما اس��تراتژی اش��تباهی به کار بردم و با نتیجه نزدیک ۲ بر یک بازی را واگذار کردم و به مدال 
نقره رس��یدم. ملی پوش وزن ۶۰- کیلوگرم ادامه داد: از زمان المپیکی ش��دن کاراته، کشورهای 
عربی س��رمایه گذاری زیادی روی این رش��ته کردند. حتی اردن در المپیک توکیو صاحب مدال 
برنز ش��د. در این دوره از مس��ابقات قهرمانی آسیا نیز کشورهای عربی پیشرفت خوبی داشته اند 
و در وزن ۶۰- کیلوگرم به غیر از من س��ایر نفراتی که بر روی س��کو قرار گرفته اند از کشورهای 

عربی بودند.

 سکینی: 
تلاش می کنم 
در مسابقات 
بعدی هم مدال 
کسب کنم


